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Ivars d’Urgell,  11 de març de 2024 

 

 

1. CURS DE BENESTAR ANIMAL (AVICULTURA). 

Des de la Cooperativa treballem per organitzar un 

curs de formació en benestar animal en AVICULTURA 

que es durà a terme de manera presencial i que es 

preveu iniciar al mes d’abril. Totes aquelles persones 

interessades en apuntar-se al curs, caldrà que ens ho 

facin saber mitjançant un correu electrònic adreçat al 

Sr. Kevin Requena (krequena@coopivars.coop) o bé 

sol·licitant més informació al telèfon de contacte 

973580000.  

 

2. NOUS SORTIDORS I MILLORES DE L’ESTACIÓ DE SERVEI D’IVARS. 

Aquests dies han finalitzat els treballs de millora i 

manteniment dels sortidors de combustible de 

l’estació de servei d’Ivars. Concretament, hem 

instal·lat uns nous sortidors més moderns i hem 

millorat l’estanqueïtat dels tancs de combustible 

existents, incorporant-ne un de nou per tal de 

poder oferir la possibilitat de subministrar AdBlue. 

Properament quedarà també instal·lat un nou 

panell lluminós per allotjar els preus del 

combustible i els mètodes de pagament acceptats.  

 

3. MILLORES A LA FAÇANA EXTERIOR DE LA FÀBRICA D’IVARS. 

Aquests dies han finalitzats els 

treballs de millora a la pintura de 

les façanes de la fàbrica i dels 

edificis annexes.  
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4. VISITA REPRESENTANTS PARTIT POPULAR A LLEIDA. 

El 28 de febrer vam rebre la visita de l’Il·ltre. 

Sr. Xavier Palau Altarriba, Cap de l’Oposició 

a la Paeria i Diputat Provincial, l’Il·ltre. Sr. 

Joan Simeón Morera, Regidor portaveu del 

PP a l’Ajuntament de Mollerussa i Diputat 

Provincial i la Sra. Ana Maria Florista 

Izquierdo, Portaveu del Grup Municipal del 

Partit Popular a la Paeria. 

Una reunió de treball que va servir per 

traslladar els valors de la Cooperativa i els 

motius que van dur a la seva constitució fa 

109 anys, permetent-la arribar als nostres 

dies com una entitat indispensable per al 

desenvolupament social, cultural i econòmic del nostre entorn. 

Alhora, els membres de la Direcció de la Cooperativa van traslladar les inquietuds davant 

les mancances i problemàtiques del sector primari, que rep pressions des de tots els 

àmbits i que ha d’afrontar entre altres, i sense cap pla sobre la taula, el seu principal 

problema: el relleu generacional. 

Des de la Cooperativa, el Sr. Josep Coll, President, i el Sr. Víctor Díaz, Director General, 

van posar de manifest que es treballa en la redacció d’un nou Pla Estratègic amb visió 

de futur, que ha de continuar garantint el bon progrés de la Cooperativa, sempre amb 

l’objectiu de mantenir-nos al costat dels nostres socis i sòcies, agricultors i ramaders, i 

oferint-los els màxims i millors serveis per al bon funcionament i rendiment de les seves 

explotacions. 

 

5. REUNIÓ AMB DIRIGENTS DE LA FEDERACIÓ DE COOPERATIVES AGROALIMENTARIES 

DE CATALUNYA. 

 

El dijous dia 2 de febrer, el President de la Federació 

de Cooperatives Agràries de Catalunya, Sr. Ramon 

Sarroca, el Director, Sr. Antoni Vives, i el Secretari, 

Sr. Toni Galceran, van visitar la Cooperativa d’Ivars 

en una reunió de treball amb el Director General, Sr. 

Víctor Díaz, el Sr. Ramon Armengol, membre del 

Consell Rector de la Cooperativa, i el Sr. Kevin 

Requena, Director de Relacions Institucionals. En 

aquesta sessió de treball es va fer un repàs sobre els 

projectes de col·laboració vigents entre la Federació 

de Cooperatives i la Cooperativa i els diferents 

serveis prestats des dels diferents departaments de la FCAC. Des de la Cooperativa es 

van traslladar les inquietuds i les reflexions sobre les noves normatives que afecten al 
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sector primari, l’aplicació de la nova PAC,  el context del sector agrari, la sequera o els 

criteris establerts per les administracions per atorgar els ajuts públics. També es va 

traslladar per part de la Cooperativa als dirigents de la FCAC els avenços realitzats en els 

treballs per a l’obtenció del reconeixement com a Entitat Associativa Prioritària, alhora 

que es va exposar la bona direcció de la Cooperativa i els projectes de futur endegats. 

 

6. XII JORNADA DE CONREUS FARRATGERS 

 

El dia 29 de febrer la sala d’actes de la 

Cooperativa d’Ivars va acollir la XII edició de la 

Jornada sobre Conreus Farratgers que organitza 

juntament amb el Departament d’Acció 

Climàtica, Alimentació i Agenda Rural. Com cada 

edició, la d’aquest any ha esdevingut una 

referència per a professionals, titulars 

d’explotacions i tècnics del sector. En el decurs 

de la jornada es van presentar els resultats de 

l’experimentació amb varietats d’alfals, les 

diferents problemàtiques amb els cultius, el 

control de cuca negra i els talpets, sobre la 

producció de llavors o la possibilitat d’identificar 

marcadors moleculars de varietats d’alfals, 

treballs tots ells, emmarcats en el projecte 

AlfalsCAT.  

En aquesta ocasió, les jornades van comptar amb la intervenció del Geògraf i Meteoròleg 

de TV3, Francesc Mauri, qui va traslladar les seves reflexions i dades al voltant de 

l’afectació que pot tenir sobre el sector agrícola, tots els canvis meteorològics. Sobretot, 

posant l’èmfasi en l’increment de les temperatures i la sequera.  

La jornada va comptar també amb la intervenció de Sebastià Cela i Albert Alsina, 

Enginyers Agrònoms de la Cooperativa, amb una ponència sobre la fertilització dels 

conreus farratgers adaptada al context i les necessitats actuals. 

 

7. PANELLS FOTOVOLTÀICS A LA GRANJA VALFARTA. 

 

Aquests dies ha quedat en funcionament la instal·lació de panells d’energia fotovoltaica 

per a autoconsum que s’ha disposat a la granja de mares reproductores que la 

Cooperativa té a la localitat de Sena (Osca). Una instal·lació amb una potència instal·lada 
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de 160 kW, que permet a aquesta granja ser autosuficient en producció i consum 

d’energia elèctrica, contribuint de manera molt notable a la reducció del cost energètic 

i convertint-la en molt més sostenible. Des de la Cooperativa d’Ivars continuem 

treballant i invertint recursos per reduir l’impacte ambiental fruit de la nostra activitat i 

esdevenir molt més respectuosos amb el medi ambient.  

 

8. VII EDICIÓ PREMIS PRONOSVAC. 

La Taula del Mercat Nacional en Origen 

del Boví de Carn, reunida a Zamora, va 

guardonar amb el Premi PronosVac a 

destacats socis i membres de la nostra 

Cooperativa. Uns guardons que 

organitzen la llotja de Mercolleida i 

Mercamurcia, i que en aquesta ocasió va 

reconèixer el Sr. Eliseu Isla, Director del 

Departament de Remugants i Aus, com a 

el millor analista en la categoria de 

“Mascle Creuat”. Els Premis PronosVac, van esdevenir en una jornada en la qual es busca 

poder premiar la dedicació i el bon ull en l’anàlisi del mercat i dels preus. Una vegada 

més, aquest reconeixement demostra la voluntat de la Cooperativa de treballar en la 

millora continua i esdevenir un referent en el mercat nacional del boví de carn.  
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